
Motion gällande underlaget på Norrköpings Idrottspark (Östgötaporten) 

Konstgräset som lades på Parken i samband med ombyggnationerna sent 00-tal får sägas ha tjänat 
klubben väl. Det har tillåtit a-laget att träna på exakt samma underlag som där man spelar sina 
matcher, utan att slita på det, samt har erbjudit goda träningsmöjligheter även för andra föreningar i 
staden.  

Jag vet att det rör sig om en fördelaktig ekonomisk lösning för föreningen men i min mening finns det 
även andra mjukare värden att ta hänsyn till. Fotboll har traditionellt sett spelats på gräs och IFK 
Norrköping som är en gammal förening med stolta anor bör sträva efter att spela på det underlaget.  

Men IFK är inte bara anor och historia, vi är också en modern förening med framåtanda och visioner. 
Mitt förslag är därför att styrelsen ska utreda möjligheten att i framtiden lägga hybridgräs på 
Idrottsparken 

Jag är övertygad om att ifall vi blir den första allsvenska förening som går från konstgräs till 
hybridgräs så skulle detta dessutom ge goodwill och bra PR på ett sätt som är svårt att mäta i reda 
pengar.  
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